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De bewoners van de Hoornseweg in Wognum maken zich grote zorgen over de verkeersveiligheid op 
de Hoornseweg in Wognum en hebben, als gevolg hiervan, al diverse brieven naar de Gemeente 
gezonden.
Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen:

1. Hoe is door u gereageerd op de brief van de bewoners van de Hoornseweg te Wognum 
d.d. 2 maart 2022 en wilt u een kopie van uw reactie aan de betreffende bewoners bij 
uw antwoorden op deze raadsvragen voegen ?

antwoord Deze brief is tussen wal en schip beland en verdient onze aandacht.

2. Indien u nog niet op deze brief gereageerd heeft; waarom niet en wilt u dit alsnog 
omgaand doen ?

antwoord We werken aan een beantwoording van de brief.

3. Iedereen is het er zo langzamerhand over eens dat er een “probleem” is. Hoe staat het 
met het vervullen van de wens om dit probleem op te lossen ?

antwoord Zoals u ons heeft toegelicht tijdens een gesprek omschrijft u het probleem als het vele 
zware verkeer op de Hoornseweg. Wij zijn met het Hoogheemraadschap Hollands 
Noorderkwartier (HHNK) in gesprek. We bespreken de mogelijkheden om de inrichting 
van de Hoornseweg aan te passen.

4. Welke stappen zijn er inmiddels gezet om dit probleem op te lossen en door wie?

antwoord Er is een onderzoek gedaan naar de mogelijkheden voor een herinrichting van de 
Hoornseweg. Hieruit zijn diverse varianten naar voren gekomen. 



5. Kunt u zich vinden in de aanname dat het “probleem” zich niet beperkt tot de 1.350 
meter lange Hoornseweg ?

antwoord Het zware verkeer zien we terug in de hele gemeente.

6. Is het u duidelijk dat een structurele aanpak van het “probleem” noodzakelijk is ?

antwoord Ook hierover zijn wij in gesprek met het HHNK.

7. Is het voor u duidelijk dat er vanwege een structurele aanpak een verkeerskundige 
gebiedsanalyse nood-zakelijk is ?

antwoord Wij zien niet direct kansen om de Hoornseweg te ontlasten en bekijken de meerwaarde 
voor een verkeerskundige gebiedsanalyse.

8. Bent u met ons van mening dat de Hoornseweg niet van het HHNK overgenomen kan 
worden zolang de verkeersonveilige situatie niet opgelost is ?

antwoord Er ligt een overeenkomst met het HHNK waarin staat dat de wegen per 1 januari worden 
overgenomen.

9. Wordt de dorpsraad Wognum bij de oplossing van het “probleem” betrokken en zo ja; 
op welke wijze en zo neen; waarom niet ?

antwoord In het algemeen betrekken wij de dorpsraad dit is afhankelijk van de omvang van de 
werkzaamheden.


